

Cashee Reward Program Terms and Conditions
Version 1.1 dated 9 February 2024

1. General

- 1.1. Cashee is offering its Qualified Users (as defined below) the opportunity to participate in the Cashee Reward Program whereby Qualified Users who are compliant with these Terms and Conditions may receive rewards in the form of credit into their Cashee Parent Account.
- 1.2. By participating in the Cashee Reward Program, the Qualified User warrants and represents that he/she has read and understood these Terms and Conditions and, further, covenants to comply with them. Cashee reserves the right to amend or terminate the Cashee Reward Program at any time, for any reason.
- 1.3. Any abuse by a Qualified User of the Cashee Reward Program privileges, any failure by a Qualified User to follow these Terms and Conditions, or any misrepresentation by a Qualified User, may subject the Qualified User to (i) suspension or expulsion from the Cashee Reward Program, (ii) forfeiture of all accumulated Cashee Credit, and/or (iii) suspension or termination of his/her Cashee Account.
- 1.4. The Cashee Reward will be transferred to the parent account upon meeting conditions as set out in Section 2 . The expectation is that the parent will then transfer that to their child or children to either spend or save.

2. Participation in the Cashee Reward Program

- 2.1. The Cashee Reward Program is open to parents only and, therefore, the Qualified User must be over the age of 21 years.
- 2.2. To participate in the Cashee Reward Program, the Qualified User must (i) download the Cashee App, (ii) successfully complete the registration for a Cashee Parent Account, (iii) successfully register at least one of their children to Cashee, and iv) enter the code “CASH33”, when prompted, during the sign-up process of their child in the Cashee Child App.
- 2.3. The Cashee Reward Program is limited to the first 1,000 children who have been successfully registered to Cashee by their parent.
- 2.4. Failure by the Qualified User to enter the code “CASH33” during the sign-up process of their child, will forfeit the ability to receive the Cashee Credit.
- 2.5. The Cashee Reward Program began on the 9th of February 2024 and will close on the date 1000 cards are issued since the start date.

3. Term of the Cashee Reward Program

- 3.1. The Cashee Reward Program commenced on the 9th of February 2024 and will close / terminate once the first 1,000 children who have been successfully registered to Cashee by their parent.

4. Use of Cashee Credit

- 4.1. A Qualified User will earn fifty (50) Cashee Credits with a value equivalent to SAR 50 (fifty SAR) for every child successfully registered to Cashee providing they are within the first 1,000 children successfully registered to Cashee since the start date of the campaign. Cashee Credits will have no value unless Cashee credits the Qualified User's Cashee Account per the terms herein.
- 4.2. Cashee Credit has no monetary value and may not be redeemed for cash or traded. It is issued solely for loyalty and promotional purposes. Cashee Credit is not transferable, sellable, or auctionable. Qualified Users may not use Cashee Credit rewards for business or commercial purposes.
- 4.3. Where the Cashee Reward Program is terminated, a Qualified User will have 3 months to claim the Cashee Credit before it is forfeited. If a Qualified User's Cashee Account is cancelled for any reason, unredeemed Cashee Credit shall be forfeited immediately. If a Qualified User's account is suspended for any reason, the Qualified User's Cashee Reward Program privileges shall resume upon the reactivation of the Cashee Account.

5. Conditions for receiving Cashee Credit

- 5.1. Cashee Credit is subject to verification and will generally be awarded within 10 days of verification. Cashee may withhold Cashee Credit if it reasonably believes additional verification is required. Cashee may also refuse to verify or credit a Qualified User's Cashee Account where Cashee, in its sole discretion, deems the transaction to be fraudulent, suspicious, in violation of these Terms and Conditions, or likely to impose liability on Cashee, its affiliates or any of their respective officers, directors, employees, representatives and agents. Cashee's decisions are final and binding, including decisions as to whether a Qualified User or Cashee Credit is accepted, verified, or credited.

- 5.2. Cashee Credits shall remain the property of Cashee until Cashee credits the Qualified User's Cashee Parent Account.
- 5.3. Cashee Credit cannot be transferred, assigned, exchanged, traded, bartered, purchased, or given by gift or otherwise sold. Any Cashee Credit so acquired is void. For the avoidance of doubt, such prohibited transfers include transfers as a consequence of the death or incapacity of a Qualified User.

6. Liability

6.1. By participating in the Cashee Reward Program, Qualified Users agree to:

- 6.1.1. be bound by these Terms and Conditions, the decisions of Cashee and its designees; and
- 6.1.2. indemnify, release and hold harmless Cashee, its parent company, affiliates, together with their respective employees, directors, officers, licensees, licensors, shareholders, attorneys and agents from any and all claims, actions, demands, damages, losses, liabilities, costs or expenses caused by, arising out of or in connection with the Qualified User's participation in the Cashee Reward Program (including, without limitation, any property loss, damage, personal injury or death caused to any person(s) and/or the awarding, receipt and/or use or misuse of the Cashee Reward Program or any Cashee Credit).

7. Governing law and jurisdiction

7.1. Any and all disputes, claims and causes of action arising out of or related to the Cashee Reward Program or any Cashee Credit shall be resolved under laws of KSA.

8. Definitions:

- i. **SAR** – Saudi Riyal, the lawful currency of KSA
- ii. **Cashee** – Cashee Tech for Information Technology registered in the Kingdom of Saudi Arabia..
- iii. **Cashee Account** – the account created and approved by anb (Arab National Bank) as part of Cashee App onboarding process.
- iv. **Cashee App** – the mobile application developed and hosted by Cashee.
- v. **Cashee Credit** – a reward provided by Cashee in accordance with the terms of the Cashee Referral Program.

- vi. **Cashee Reward Program** – has the meaning given in clause 1.1.
- vii. **Qualified User(s)** – a individual Saudi National resident in KSA who has (i) downloaded the Cashee App, (ii) successfully complete the registration for a Cashee Parent Account and, (iii) successfully register at least one of their children to Cashee.
- viii. **KSA** - the Kingdom of Saudi Arabia

برنامج مكافآت كاشي - الشروط والأحكام
الإصدار 1.1 بتاريخ 9 فبراير 2024

1- الشروط العامة

- 1.1. تقدم كاشي لمستخدميها المؤهلين (كما هو محدد أدناه) فرصة المشاركة في برنامج مكافآت كاشي حيث يمكن للمستخدمين المؤهلين الذين يلتزمون بهذه الشروط والأحكام الحصول على مكافآت على شكل رصيد في حساب الوالدين في كاشي.
- 1.2. من خلال المشاركة في برنامج مكافآت كاشي، يقر المستخدم المؤهل ويمثل بأنه قرأ وفهم هذه الشروط والأحكام ويتعهد بالامتثال لها. تحتفظ كاشي بالحق في تعديل أو إنهاء برنامج مكافآت كاشي في أي وقت ولأي سبب.
- 1.3. قد يتعرض أي سوء استخدام من قبل مستخدم مؤهل لامتيازات برنامج مكافآت كاشي، أو أي عدم اتباع من قبله لهذه الشروط والأحكام، أو أي تضليل من قبله، إلى (1) تعليق أو إيقاف عضويته في برنامج مكافآت كاشي، (2) مصادرة جميع الأرصدة المتراكمة في كاشي، و/أو (3) تعليق أو إنهاء حساب كاشي الخاص به/ا.
- 1.4. سيتم تحويل مكافأة كاشي إلى حساب الوالدين بعد تحقيق الشروط كما هو محدد في القسم 2. ومن المتوقع بعد ذلك أن يقوم الوالد بتحويلها إلى طفلهم إما لإنفاقها أو ادخارها.

2- المشاركة في برنامج مكافآت كاشي

- 2.1. برنامج مكافآت كاشي مفتوح فقط للوالدين وبالتالي يجب أن يكون المستخدم المؤهل في سن أكبر من 21 عامًا.
- 2.2. للمشاركة في برنامج مكافآت كاشي، يجب على المستخدم المؤهل (1) تحميل تطبيق كاشي، (2) إكمال تسجيل حساب الوالدين في كاشي بنجاح، (3) تسجيل واحد على الأقل من أطفالهم في كاشي، و (4) إدخال الرمز "CASH33"، عندما يُطلب ذلك، أثناء عملية التسجيل لطفلهم في تطبيق كاشي للأطفال.
- 2.3. برنامج مكافآت كاشي محدود لأول 1,000 طفل تم تسجيلهم بنجاح في كاشي من قبل والديهم.
- 2.4. في حالة عدم إدخال المستخدم المؤهل للرمز "CASH33" أثناء عملية التسجيل لطفلهم، سيؤدي ذلك إلى فقدان القدرة على استلام المكافأة في كاشي.
- 2.5. برنامج مكافآت كاشي بدأ في 9 فبراير 2024 وسيغلق في تاريخ إصدار 1000 بطاقة منذ تاريخ البدء.

3- مدة برنامج مكافآت كاشي

- 3.1. برنامج مكافآت كاشي بدأ في 9 فبراير 2024 وسيتم إغلاقه / إنهاؤه بمجرد تسجيل أول 1000 طفل تم تسجيلهم بنجاح في كاشي من قبل والديهم.

4- استخدام الرصيد في كاشي

- 4.1. سيكسب المستخدم المؤهل خمسين (50) نقطة كاشي بقيمة مقدارها 50 ريال سعودي (خمسين ريال سعودي) لكل طفل تم تسجيله بنجاح في كاشي بشرط أن يكونوا ضمن أول 1,000 طفل تم تسجيلهم بنجاح في كاشي منذ تاريخ بدء

الحملة. لن يكون لأرصدة كاشي أي قيمة مالم يتم كاشي بإيداع حساب كاشي الخاص بالمستخدم المؤهل وفقاً للبنود الواردة هنا.

4.2 لا تمتلك نقاط كاشي قيمة نقدية مالية ولا يمكن استبدالها بالنقد أو تداولها. تمنح فقط لأغراض الولاء والترويج. لا يمكن نقل نقاط كاشي أو بيعها أو بيعها في المزاد. قد لا يستخدم المستخدمون المؤهلون مكافآت نقاط كاشي لأغراض تجارية أو تجارية.

4.3 في حالة إنهاء برنامج مكافآت كاشي، يمكن للمستخدم المؤهل الذي تم إلغاء حسابه الحصول على الرصيد في كاشي أن يطالب بذلك في غضون 3 أشهر قبل أن يتم التصرف فيه. إذا تم إلغاء حساب المستخدم المؤهل لأي سبب، فسيتم ضياع الرصيد غير المسترد. إذا تم تعليق حساب المستخدم المؤهل لأي سبب، ستستأنف امتيازاته في برنامج مكافآت كاشي بمجرد إعادة تنشيط حساب كاشي الخاص به.

5- الشروط لاستلام الرصيد في كاشي

5.1 تخضع نقاط كاشي للتحقق وعادة ما يتم منحها خلال 10 أيام من التحقق. يحق لكاشي الامتناع عن تحويل المكافأة إذا كانت هناك حاجة إلى التحقق الإضافي. قد يرفض كاشي أيضاً التحقق أو تحويل حساب المستخدم المؤهل حيث يعتبر كاشي، بتقديره الخاص، أن المعاملة احتيالية أو مشبوهة أو تنتهك هذه الشروط والأحكام أو من المرجح أن تفرض مسؤولية على كاشي أو شركاتها التابعة أو أي من موظفيها أو مديرها أو ممثليها أو وكلائها. قرارات كاشي نهائية وملزمة، بما في ذلك القرارات بشأن قبول مستخدم مؤهل أو نقاط كاشي أو التحقق منها أو تحويلها.

5.2 تظل نقاط كاشي ملكية لكاشي حتى يقوم كاشي بإيداع النقاط في حساب الوالدين المؤهل.

5.3 لا يمكن تحويل نقاط كاشي أو تخصيصه أو مقايضته أو تداوله أو بيعه أو تقديمه كهدية أو بيعه بأي طريقة أخرى. أي نقاط كاشي تم الحصول عليها بهذه الطريقة غير صالحة. على سبيل المثال لا الحصر، تشمل هذه النقلات المحظورة النقلات الناتجة عن الوفاة أو عدم القدرة على العمل من جانب مستخدم مؤهل.

6- المسؤولية

6.1 من خلال المشاركة في برنامج مكافآت كاشي، يوافق المستخدمون المؤهلون على:

6.2 الالتزام بشروط وأحكام هذه الاتفاقية وقرارات كاشي ومن ينوب عنها؛

6.3 تعويض شركة كاشي وشركتها الأم، وشركاتها التابعة، جنباً إلى جنب مع موظفيها ومديريها ومسؤوليها والمرخص لهم والمساهمين والمحامين ووكلائها من أي وجميع المطالبات، والإجراءات، والمطالبات، والأضرار، والخسائر، والمسؤوليات، والتكاليف أو النفقات الناشئة عن أو الناتجة عن أو في اتصال بمشاركة المستخدم المؤهل في برنامج مكافآت كاشي (بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، أي فقدان أو ضرر للممتلكات أو الأضرار الشخصية أو الوفاة الناجمة عن أي شخص (أشخاص) و / أو منح أو استلام أو استخدام أو سوء استخدام برنامج مكافآت كاشي أو أي نقاط كاشي).

7- القانون الساري والاختصاص

7.1 يجب حل أي وجميع النزاعات والمطالبات وأسباب الدعوى التي تنشأ عن أو تتعلق ببرنامج مكافآت كاشي بموجب قوانين المملكة العربية السعودية.

8- التعريفات:

- SAR - الريال السعودي، العملة القانونية للمملكة العربية السعودية
- كاشي – شركة كاشي لتقنية المعلومات المسجلة في المملكة العربية السعودية.
- حساب كاشي - الحساب الذي تم إنشاؤه والموافق عليه من قبل البنك العربي الوطني كجزء من عملية تسجيل تطبيق كاشي.
- تطبيق كاشي - التطبيق المحمول الذي طوره واستضافته كاشي.
- نقاط كاشي - مكافأة مقدمة كاشي وفقاً لشروط برنامج الإحالة في كاشي.
- برنامج مكافآت كاشي - له المعنى المعطى في البند 1.1.
- مستخدم (أو مستخدمون) مؤهلون - فرد (أو أفراد) سعودي (سعودية) مقيم/مقيمة في المملكة العربية السعودية يمتلك (يمتلكون) حساباً في كاشي وقاموا بتسجيل واحد على الأقل من أطفالهم في كاشي.
- KSA - المملكة العربية السعودية.